
Protokoll styrelsemöte    
Axevalla Travförening Må 18 nov 2024   

   
Plats: Medlemslokalen 150 kvar   
Närvarande: Emma Möller, Hans Walker,  Bo Larsson,  Per Jonsson, Helena Wallström, 
Fredrik Handfast, Mats Kjellen, Caroline Fagerberg, Mari Laang    

§ 1 Mötets öppnande    
 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet.   
   

§ 2 Godkännande av dagordning    
  Dagordningen godkändes   
    
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll.   

- Mari Laang valdes   
   

§4 Protokoll    
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna    
   
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar   
Helena;   
-3 nya medlemmar 
-Aktivitetsbidrag 5000kr inkommit från BTR  
 
   
§6 Skrivelser :    
 Hans: 
-Skrivelser som kommer på Info@axtrav.se, vem besvarar dom? 
Styrelsen beslöt att Helena svarar på det som rör medlemsavgifter och 
Emma tar allt övrigt. 
 
Emma: 
-Kommer att åka på BTR och konsortiemöte 



   
 
 
 
§7 Rapporter  
Mats:  
Banmöte: 
-Staket åtgärdat vid djupa diket skogsbanan/rakbanan. Eventuell 
förlängning tas upp på nästa banmöte. 
 
-Hålor och gropar på stallbacken ej åtgärdade 
 
-Morgonmötet  ”Fralla för alla” kommer ev att återupptas 
 
-Ny app där man kan anmäla tid för användning av tävlingsbanan 
diskuterades. 
 
-Lampbyte kommer att ske på samtliga banor i närtid 
-Studiebesök på nya skolan skjuts upp då Elisabeth är sjukskriven 
 
Emma: 
-Tillfrågad hovslagare har tackat nej till användning av vår skospilta 
på banan. Förslag att ny söks via facebook. 
 
Rapport från Travsällskapet 
-Svensk Travsports styrelse har varit på besök på Axevalla och möte 
på Lundsbrunns Kurort med Travsällskapet. 
 
-Kevin Oskarsson och William Ekberg blir nya A-tränare på Axevalla. 
-Solcellsanläggningar planeras. 
 
Fredrik: 
-Ansökan om utvecklingsbidrag för inköp av tandemsulky är 
inskickad till Skara Kommun. (26 900 kr totalkostnad) 
 



Helena: 
Besök hos Wikstrands Reklam och Design tillsammans med Lotta 
Ousbäck o Annika Walker. Förslag o kostnad på sommarpresent 
presenteras på nästa möte. 
 
Caroline: 
Ronny har kollat på priser inför nästa års Derbyresa. 
Tas upp vid nästa möte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
§8 Aktiviteter/Årshjul 
-Hästägarpokalen 23/11 
Emma: 
Allt under kontroll 
Handledare för sponsorerna delades upp bland styrelsemedlemmarna. 
 
§9 Nya frågor 
Mari: 
-Skall vi ha öppet fiket samtliga tävlingsdagar förutom Lunchtrav 
även 2025? . Styrelsen svarade ja. 
 
 
 
 
 



-När restauranten är stängd kommer mycket ickemedlemmar till vår 
lokal, hur hanterar vi det? 
Vid dessa tillfällen är det viktigt att ta hand om våra gäster och 
styrelsen beslöt : 
Fredrik tar fram ett informationsblad angående fördelarna med att bli 
medlem, och att vi därmed upplyser om syftet med vår cafe 
verksamhet 
 
Per 
-Provloppsdatum första halvåret framtagna ihop med Patrik. 
 Styrelsen beslöt enligt förslaget och Hans lägger ut dem i hemsidans 
kalender. 
 
Hans: 
-Förslag att bjuda in Kevin Oscarsson till vårt julbord 9 dec. 
 Emma kollar med honom 
  
 
 
 §10 Nästa möte   
   
-Medlemslokalen 150 kvar kl 17:00 den 9 dec 
   
   
   
§11 Avslutning   
Emma tackade styrelsen för ett bra möte, samt avslutade detsamma.   
   
   

-----------------------------                      ----------------------------------    
Ordf  Emma Möller                              sekreterare  Hans Walker                             

   

……………………………..   
Justeras Mari Laang 



                                        


